
Socialudvalget

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 19. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 160
På baggrund af artiklen fra Berlingske Tidende den 16. februar 2015: "Foræl-
dre til børn med autisme trues med alvorlige sanktioner", er ministeren da
enig i at forældrepålæg ikke er et hensigtsmæssigt redskab at anvende over
for forældre, der har børn med autisme, når de ikke kan få deres børn i skole?
Og mener ministeren, at forældrepålæg kan bidrage til løsning af problemerne
i sådanne sager?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.
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